
Z á p i s n i c a 

z XXIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nemciach,  

konaného dňa 04.08.2022 

o 18.00 hod. v sále Kultúrneho domu 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ. 

3. Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 7.7.2022 

4. Prehľad o čerpaní výdavkov a plnení príjmov za 1. polrok 2022 

5. Zmena rozpočtu obce Nemce – Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 

6. Rôzne 
 

K bodu č. l Otvorenie a schválenie programu 

 

 

       Starostka obce o 18:00 privítala prítomných poslancov a občanov obce a otvorila 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. Poslanci rovno schválili program obecného zastupiteľstva 

bez návrhov na zmenu alebo doplnenie. 

 

 

K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

        Návrhová komisia bola navrhnutá v zložení Mgr. Peter Caban, Ing. Ján Slovák a Ing. Mira 

Varlová. Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Mário Jackuliak a Oľga Kostiviarová. Za 

zapisovateľa bola navrhnutá JUDr. Kristína Geciová. Nikto z prítomných nemal námietky.  

 

K bodu č. 3 Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 7.7.2022 

 

      Ďalším bodom programu bola kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 7.7.2022. 

Starostka obce prítomných poslancov informovala, že uznesenia č. 253-258/2022 sú splnené. 

Uznesenie č. 62/2019 je v priebehu plnenia.  

 

K bodu č. 4  Prehľad o čerpaní výdavkov a plnení príjmov za 1. polrok 2022 
 

      Predseda finančnej komisie  Ing. Ján Slovák oboznámil poslancov o Správe o čerpaní 

výdavkov a plnení príjmov za 1. polrok 2022. Poslanci  uznesením č. 262/2020 vzali uvedenú 

správu na vedomie. 

 

 



K bodu č. 5 Zmena rozpočtu obce Nemce – Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 
 

              O návrhu  Rozpočtového opatrenia č. 2/2022 na zmenu rozpočtu obce Nemce na rok 

2022 informoval poslancov predseda finančnej komisie  Ing. Ján Slovák a členka finančnej 

komisie JUDr. Kristína Geciová.  

Poslanec Ing. Vladimír Bugáň sa opýtal, prečo je navýšenie platov  o 7,2 %. Pani starostka 

mu vysvetlila, že zamestnancom Obecného úradu sa zvýšil plat o 3 % tak, ako to bolo 

schválené vládou SR. 

 

K bodu č. 6  Rôzne 

     Prítomní občania obce sa prišli poradiť a opýtať na vzniknutú situáciu ohľadom výzvy na 

prepojenie a odvádzanie splaškových a odpadových vôd z nehnuteľností na verejnú splaškovú 

kanalizáciu vybudovanú v rámci stavby Banská Bystrica  - Sústava na likvidáciu odpadových 

vôd II. etapa.  

Starostka obce odpovedala na kladené otázky.  

Mgr. Peter Caban vysvetlil situáciu po právnej stránke. 

Prítomní občania, starostka a Mgr. Caban sa dohodli, že starostka požiada vodárne 

o sprístupnenie kolaudácie tohto projektu, prečo neboli vybudované pri realizácii projektu 

revízne kanalizačné šachty a či bola stavba zrealizovaná podľa projektu.  

Ďalej sa dohodlo, že Mgr. Peter Caban sformuluje po právnej stránke list pre občanov, ktorí 

budú adresovať Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti. 

 

 

        Po vyčerpaných bodoch programu a diskusii starostka poďakovala poslancom za účasť 

na OZ a zasadnutie  ukončila. 

 

 

Zapísala: JUDr. Kristína Geciová 

 

 

 

Overovatelia:                               Mário Jackuliak                               ...................................... 

 

                                                    Oľga Kostiviarová                           ....................................... 

 


